
  

 Skolebestyrelsesmøde  

 

Onsdag den 12. august 2020 kl. 17.00 - 19.30 
 

Fraværende: Belmina og Simone. Birgitte Machon vikarierede for Simone.  

Referent: Morten. Referat i kursiv. 

 

1) Meddelelser  

• Formanden: Ønsker liste over den nuværende bestyrelse: Det sørger Jørgen for. 

• Forældrerepræsentanterne: Intet. 

• Skoleledelsen: 1. Der er dags dato kommet nye regler vedrørende covid 19. Disse skal 

nu ”oversættes” af AMR-gruppen på et møde førstkommende mandag. 2. I forhold til 

renoveringen er der pt. mangelgennemgang, før alt kan tages i brug. 3. Ny 

køleskabsseddel blev præsenteret. Forslag: 1. Det skal sikres, at sedlen kommer ud til 

bostederne også. 2. SMS-muligheden vil være god at beholde. 3. Det skal fortsat være 

muligt at ringe til klasserne. 

• Lærerne: Birgitte: TR og TR-sup. har været på gennemgang i alle klasser. Der er 

generelt god stemning men også meget travlt. 

• Pædagogerne: For pædagogerne er billedet lidt det samme: God stemning, men også 

meget travlt. Jonas fortalte, at han før sommerferien valgte ikke at stille op til en ny 

periode som TR. Ny TR er Louise Ejlertsen. Der er medarbejdervalg til SB senere; her 

stiller Jonas heller ikke op. 

• Børnehaven: Gitte: Der er god gang i indkøringsfasen af de nye børn.  

 

2) Kontaktudvalg 
 

• Den nye struktur for kontaktudvalg (Bilag 200812-1)  

• Valg af en forældrerepræsentant til kontaktudvalget på specialområdet og valg af 

suppleant. Dorte fortsætter, Nanna er suppleant. 

• Drøftelse af forslag til dagsordenpunkter til mødet i kontaktudvalget på 

specialområdet. 1. Nye bygninger/lokaler. 2. Det blev drøftet, hvorvidt der kan skabes 

opmærksomhed om de behov, specialskolernes elever har. Derfor ønskes en 

anvendelig ETU, der er tilpasset eleverne på Enghaveskolen: Nanna vil i den 

forbindelse tage kontakt til DPU. 3. Hvad kan vi ikke pga. takstreduceringer?  

                                                        

                                                             

3) Fælles forældremødeaften den 3. september 

• Forslag til temaer 

 

o Status vedr. Corona og restriktioner 

o Indsatsområde: Sproglig udvikling 

o Specialvejlederfunktionen  

o Andre temaer? 

 

• Drøftelse  



• Konklusion Fællesdelen bortfalder og mødet reduceres til tidsrummet 18:30 

– 19:45. Tilmelding skal ske til teams med angivelse af, hvor mange der 

kommer. Der ageres coronamæssigt forsvarligt i forhold til bordopstilling 

etc. Teams der oplever stærk interesse kan evt. bruge større faglokaler.  

Jørgen og Jens Peter skriver ud om den aflyste fællesdel; klasserne orienterer 

forældrene om dagsorden i de enkelte teams.  

 

 

 

4) Frokostordning i Børnehaven 
 

• Orientering om lovregler 

• Forslag om afvigelse med henvisning til målgruppen 

• Konklusion Det skal orienteres oplysende om valget. Herunder om konsekvenserne 

ved ikke at stemme. Forældre i børnehaven orienteres på det kommende 

forældremøde. Skolebestyrelsesformanden laver et udkast, som efterfølgende sendes 

ud til kommentering. 

 

 

5) Årets bestyrelsesmøder 

• Årshjul - opdateres i forlængelse af nedenstående 

• Hvilke temaer ønskes taget op og i hvilken form? 

• Foreløbige temaer: 

 

o Sproglig udvikling - personalerepræsentanter inviteres 

o Principper for skole-hjem-samarbejde og teamdannelse (Bilag jævnf. 

ref. 191008) 

o Social træning/dannelse - personalerepræsentanter inviteres 

o Styrket pædagogisk læreplan 

 

• Drøftelse 

• Konklusion - Årshjul opdateres og bilaget sendes ud. Jens Peter og Jørgen 

samler sammen på temaerne. Evt. forslag sendes til Jens Peter og skal være 

fremme senest 14 dage før næste møde. 

 

6) Samarbejde med Nørrebjergskolens bestyrelse 

  

• Forslag til datoer - kalenderfastlæggelse 

• Drøftelse og forslag til temaer. Jørgen får referatet fra Mads Møller. 

 

 

7) Evt. 1. Status på feriepasning. Der har været rigtig mange, der udeblev. 2. Status på Aula 

til bosteder. Netcompany har endnu ikke meldt noget ud. 3. Status på budget. Der 

indkaldes til et ekstraordinært i anledning af punkt 3. 

Der er frist d. 7.9. i forhold til indsigelser til politikerne. Jens Peter, Jørgen og Sanne mødes i 

næste uge for at formulere skriv. 



8) Kommende møder  

Statistik på elevfravær i ferier og konsekvenserne af det manglende fremmøde i 

skoleferierne. 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

  


